
F öreningsärende 
Ligningsnevndenes Landsförbunds 21. ordinarie landsmöte 

Till det norska landsmötet som denna gång avhölls i Hamar under tre dagar 
i slutet av september hade taxeringsnämndsordförandenas riksförbund erhål
lit inbjudan deltaga med två representanter. Riksförbundets båda represen
tanter som övervarade landsmötet var Stig Olof 9righolm och undertecknad. 

Landsmötet pågick som inledningsvis sades i tre hela dagar. Tre dagar som 
var fyllda av föredrag, diskussioner, paneldebatter och än mer föredrag. Ett 
med andra ord mycket digert program. Till landsmötet hade kommit drygt 
400 deltagare så visst gavs här uttryck för många synpunkter och åsikter. Re
presentanterna för ligningsnämnderna och ligningscheferna var legio och där
till var inbjudna såväl fylkeskattecheferna som representanter för bland annat 
finansdepartementet och riksskattestyret. Den samlade sakkunskapen var så
ledes mycket aktningsvärd. 

Bland de ämnen som under landsmötesdagarna togs upp till behandling kan 
nämnas "Kan skattekontorens effektivitet förbättras, den skattemässiga be
handlingen av idrotten, extra avdrag på grund av sjukdom och utvecklingslin
jer i skattepolitiken." Ämnena spände som synes över så gott som hela skatte
området. 

Självklart var ett flertal av de behandlade frågorna inte enbart av norskt in
tresse. En stor del av problemen och svårigheterna är samma som finns här 
hemma. Däremot har lösningarna många gånger blivit olika. Den ena gången 
har vi löst problemet enkelt för att nästa gång istället närmast ha förvärrat 
det. Uppenbart är att kontakter och samarbete med andra länder i vissa fall 
kan ge oss lösningar på problem på ett enklare sätt än vägen via trial and error 
metoden. 

Bo Hammengren 
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